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dr Andrzej Rataj 

Radny Miasta Poznania 

 

 

 

Poznań, dnia 5 czerwca 2020 roku 

Numer: 20 / 2020 

 

Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 

 INTERPELACJA  

 

w sprawie: przyszłości targowiska Dolna Wilda 

 

Na podstawie art. 23 ust. 1 i art. 24 ust. 3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2020 roku, poz. 713 ze zmianami) i § 13 ust. 1 uchwały numer 

LXXX/1202/V/2010 Rady Miasta Poznania z dnia 9 listopada 2010 roku w sprawie Statutu 

Miasta Poznania (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2011 roku Nr 11, poz. 303 ze zmianami) uprzejmie 

proszę o odpowiedź na niniejszą interpelację. 

 

Stan faktyczny 

 

Targowisko Dolna Wilda (targowiska Bema) powstało ponad 30 lat temu, czyli w czasach 

wielkich przemian w naszym kraju i spontanicznych wolnorynkowych inicjatyw 

przedsiębiorców. Przez ten długi okres w miejscu tym swoją działalność prowadziło tysiące 

osób zajmujących się przede wszystkim działalnością handlową. Obecnie znaczna część 

przedsiębiorców prowadzi tam handel odzieżą i obuwiem, a klienci przybywają z całego 

Poznania i spoza Poznania. Charakter tego miejsca jest zatem odmienny od wielu innych 

poznańskich targowisk, które mają charakter lokalny - osiedlowy i gdzie prowadzony jest 

handel głównie produktami rolno-spożywczymi.  

 

W kolejnych latach przedsiębiorcy z targowiska Dolna Wilda mają coraz trudniejszą sytuację 

- głównie ze względu na znaczny odpływ klientów, ogromny spadek popytu i przychodów, 
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a także z powodu stanu infrastruktury tego miejsca. W efekcie liczba czynnych stanowisk jest 

coraz mniejsza, a wiele stanowisk pozostaje niewynajętych. W ostatnich latach prezentowane 

były różne propozycje i podejmowane były różne inicjatywy mające na celu poprawę 

istniejącego stanu, jednakże nie doprowadziło to do polepszenia kondycji targowiska. 

Aktualna sytuacja związana ze stanem epidemii doprowadziła do dalszego pogorszenia 

sytuacji, stąd przedsiębiorcy zwracali się do zarządcy targowiska i władz Poznania 

o obniżenie opłat i inne działania pomocowe.  

 

Od wielu lat prowadzona jest debata dotycząca przyszłości i docelowego zagospodarowania 

terenu targowiska. W ostatnim czasie przekazane zostały informacje o zamiarze likwidacji 

targowiska już w najbliższych miesiącach. Takie sygnały prowadzą do zwiększenia obaw 

wielu przedsiębiorców o swoją przyszłość - o swoje miejsca pracy i źródło utrzymania. 

 

Pytania 

 

Zwracam się zatem z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1) jaka jest aktualna ogólna sytuacja targowiska Dolna Wilda, w tym aktualna liczba 

wszystkich stanowisk i aktualna liczba wykorzystywanych (wynajętych) stanowisk do 

prowadzenia działalności na tym targowisku, 

 

2) jaka jest przyszłość targowiska Dolna Wilda, w tym czy planowana jest w najbliższych 

miesiącach likwidacja tego targowiska, a jeśli tak, to jaka będzie przyszłość 

przedsiębiorców prowadzących działalność na tym targowisku (biorąc pod uwagę 

charakter i zakres działalności) i czy zostaną podjęte partnerskie rozmowy 

z przedsiębiorcami, aby udało się wypracować dobre porozumienie i kompromisowe 

rozwiązania. 

 

 

(-) Andrzej Rataj 


